
PROTOKÓŁ NR XV/16
z sesji, która odbyła się w dniu 28 stycznia 2016 roku o godz. 9.00 w sali konferencyjnej Urzędu

Miejskiego w Bojanowie

W sesji uczestniczyli: 

1. - radni Rady Miejskiej w Bojanowie,
2. - Burmistrz Bojanowa, Zastępca Burmistrza, Skarbnik, radca prawny,
3. - sołtysi wsi, 
4. - pracownicy Urzędu Miejskiego,
5. - kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Bojanowo,
6. - przedstawiciel lokalnych mediów  (Życie Rawicza),
7. - Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Rawiczu pan Tomasz Paczkowski,
8. - Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie pani Ewa Szczepaniak.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia XV  sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał jej przewodniczący pan Jarosław 
Bartkowiak, po czym stwierdził, iż na 15 – osobowy skład Rady w sesji uczestniczy 13 radnych, 
jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały – nieobecni radni Maciej 
Jagodziński i Tomasz Wałkiewicz. Przewodniczący Rady zapytał czy do przedstawionego porządku 
obrad są zapytania bądź propozycje zmian. 
Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel zawnioskował o wstawienie do porządku obrad dwóch 
projektów uchwał:

1) powołania doraźnej Komisji Statutowej,
2) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok.

Za wprowadzeniem powyższych zmian głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 13 „za” 
(nieobecni radni: Maciej Jagodziński oraz Tomasz Wałkiewicz).

W związku z powyższym porządek XV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawia  się 
następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie.
3. Przyjęcie protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 22 grudnia 2015 roku .
4. Zapytania radnych.
5. Informacja przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.
7. Informacja o stanie opieki zdrowotnej w Gminie Bojanowo.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) wyrażenia zgody na przystąpienie do projektu partnerskiego,
2) określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy 
szkoły podstawowej dla której organem prowadzącym jest Gminy Bojanowo,
3) określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy 
gimnzajum, dla którego organem prowadzącym jest Gmina Bojanowo,
4) powołania doraźnej Komisji Statutowej,
5) zmian uchwały budżetowej na 2016 rok. 

9. Odpowiedzi na zapytania radnych.
10. Wolne głosy i wnioski.
11. Zakończenie.



Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 22 grudnia 2015 roku .

W związku w tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 22 grudnia 2015 roku nie 
wpłynęły uwagi pisemne i ustne przewodniczący obradom zawnioskował o przyjęcie powyższego 
protokołu bez odczytywania. Za wnioskiem przewodniczącego Bartkowiaka głosowali wszyscy 
obecni na sesji radni  13 „za” (nieoebcni radni:Maciej Jagodziński oraz Tomasz Wałkiewicz) 
W związku z powyższym przedmiotowy protokół Nr XIV/15 z dnia 22 grudnia 2015 roku  przyjęto 
bez odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Nie było.

Do pkt. 5 Informacja przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady pan Jarosław Bartkowiak przedstawił reprezentację w okresie 
międzysesyjnym – załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Nie zadano pytań w związku z 
powyższym przystąpiono do realizacji kolejnego punktów obrad XV sesji Rady Miejskiej w 
Bojanowie.

Do pkt. 6 Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 
zarządzeniach

Pan Burmistrz zapoznał uczestników XV sesji z wydanymi zarządzeniami oraz 
reprezentacją  Gminy w okresie międzysesyjnym – pytań nie było -  załącznik nr 3. Burmistrz  
poinformował, iż trwaja prace nad renowacją linii kolejowej Poznań – Wrocław – informacja 
przekazana w związku z wnioskiem radnego, który zainicjował  pobudowanie wiaty na peronie. 
W związku z wyczerpaniem tematu  przystąpiono do realizacji kolejnego punktu obrad.

Do pkt. 7. Informacja o stanie opieki zdrowotnej w Gminie Bojanowo.

Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Rawiczu pan Tomasz Paczkowski zapoznał 
zebranych z informacjami zawartymi w pisemnym sprawozdaniu jakie otrzymali Państwo radni. 
Szczególny nacisk Pan Prezes położył na zmiany kadrowe (informacja) oraz świadczenia związane 
z funkcjonowaniem tzw. „wieczorynki”. 
O dnia 1 lutego 2016 roku zostanie wprowadzona zmiana miejsc postojowych  - pierwsze 10 minut 
będą bezpłatne. 
Przewodniczący Rady zapytał – zawnioskował o zmniejszenie („rozładowanie”) kolejek w poradni 
chirurgicznej.

Radna pani Wiesława Świerzewska zapytała pana Prezesa o obługę chorych oczekujących 
na przyjazd karetki pogotowia, zakwestionowała transport medyczny. 
Pan Prezes Paczkowski wyjaśnił, iż czasami niezbędne jest skierowanie od lekarza rodzinnego, 
jednakże w zgłoszeniach telefonicznych o przyjeździe karetki decyduje dyspozytor po 
przeprowadzeniu krótkiego wywiadu o stanie pacjenta. 
Więcej pytań nie było. Sprawozdanie  z działalności Szpitala Powiatowego w Rawiczu stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
Sprawozdanie z działalności Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „ZDROWIE” w 
Bojanowie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 



Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
1) wyrażenia zgody na przystąpienie do projektu partnerskiego,

Obecna na sesji pani Ewa Szczepaniak kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Rawiczu – leader projektu – wyjaśniła, iż na etapie konstruowania wniosku. Poddziałanie 
7.2.1. pani kierownik Szczepaniak wyjaśniła,iż projektem będą objęte osoby 
niepełnosprawne. Projekt obejmuje 5 gmin powiatu rawickiego. Jak zaznaczyła pani 
kierownik nie wiadomo czy uchwały wystarczą; może być konkurs ofert – kończy się 
procedura naboru. Pytań ze strony Państwa radnych nie było. Powyższą uchwałę podjęto 
jednogłośnie, pozytywnie 13 głosami „za” (nieobecni radni: Jagodziński Maciej oraz 
Wałkiewicz Tomasz). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2016 roku w 
sprawie wyrażenia zgody ma przystąpienie do projektu partrnerskiego stanowi załącznik nr
6 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie:
2) określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy
szkoły podstawowej dla której organem prowadzącym jest Gminy Bojanowo,

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych w dniu 26 
stycznia 2016 roku pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie, pozytywnie 13 głosowami „za” 
(nieobecni radni : Jagodziński Maciej i Tomasz Wałkiewicz).
W związku z powyższym Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2016 roku w 
sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy 
szkoły podstawowej dla której organem prowadzącym jest Gminy Bojanowo, została podjęta i 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie:
3) określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszej 

klasy gimnzajum, dla którego organem prowadzącym jest Gmina Bojanowo,

Projekt uchwał zostały omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych w dniu 26 tycznia 2016 
roku.Pytań nie było. W związku z powyższym przwodniczący obradom  pan Jarosław Bartkowiak 
poddał pod głosowanie powyższy projek uchwały. Uchwała została podjęta 13 głosami „za'” 
(nieobecni radni: Jagodziński Maciej i Wałkiewicz Tomasz).
Uchwała Rady Miejskiejn w Bojanowie z dnia 28 grudnia 2016 roku określenia kryteriów 
obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy gimnazjum, dla którego 
organem prowadzącym jest Gmina Bojanowo, została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie:
4) powołania doraźnej Komisji Statutowej,

W związku, z tym, iż zaistniała konieczność wprowadzenia zmian w Statucie Gminy Bojanowo, w 
powyższym celu zostala powołana doraźna Komisja  Statutowa. W skład Komisji powołano:

1) radnego Tomasza Woźniczkę jako przewodniczącego,
2) radnego Dariusza Klimasza jako zastępcę przewodniczącego,
3) radnego Józefa Czerwińskiego jako członka,
4) radnego Piotra Nadrowskiego jako członka,
5) radną Wiesławę Świerzewską jako członka,
6) radnego Krzysztofa Wodeckiego jako członka.

Pytań nie było. Państwo radni zaakceptowali projekt uchwały, a proponowani członkowie wyrazili 



zgodę na pracę w Komisji Statutowej. Za podjęciem przedmiotowej uchwały głosowali wszyscy 
obecni na sesji radni – 13 „za” (nieobecni radni: Maciej Jagodziński oraz Tomasz Wałkiewicz).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2016 roku w sprawie powołania doraźnej 
Komisji Statutowej została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie:
             5)zmian uchwały budżetowej na 2016 rok,

Pani Skarbnik Patrycja Kubiak poinformowała o zmianach wprowadzonych do uchwały budżetowej
na 2016 rok. Pytań Państwo radni nie zadali, w związku  z powyższym przystąpiono do głosowania.
Za podjęciem przedmiotowej uchwały głosowali obecni na sesji radni (nieobecni radni: Maciej 
Jagodziński oraz Tomasz Wałkiewicz). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 
2016 roku w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2016 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do
protokołu.

Do pkt. 9. Odpowiedzi na zapytania radnych.

Nie było.

Do pkt. 10 Wolne głosy i wnioski.

              Radny Leszek Janowicz poruszył brak lamp  na ulicy Tylnej i ulicy Wolności w 
Bojanowie – bardzo  słabe oświetlenie, ponadto przedmiotowe ulice są zaśmiecone.

              Drugie zapytanie radnego Leszka Janowicza dotyczyło drzew rosnących na ulicy 
Platanowej, które zagrażają osobom tam mieszkającym, szczególnie podczas wichur – osoby  
mieszkające na tej ulicy czują dyskomfort podczas anomalii pogodowych (są to drzewa 
podlagające ochronie przez konserwatora  - PLATANY).

               Radny Tomasz Woźniczka zawnioskował o – w miarę możliwości montaż lamp na ulicy 
Tylnej. Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel poinformował, iż w miarę możliwości jest to 
sukcesywnie uzupełniane.

             Radny Zygmunt Maćkowiak zawnioskował o namalowanie pasów informujących o 
przejściu  na drodze powiatowej obok bylego sklepu w Sowinach.

Więcej zapytań nie było w związku z powyższym przystąpiono do realizacji kolejnego 
punktu obrad.

Do pkt. 11 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku XV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie przewodniczący 
obradom pan Jarosław Bartkowiak dziękując wszystkim za przybycie zamknął posiedzenie.

Protokolant: Przewodniczący Rady
(-) Jarosław Bartkowiak 

Beata Sikora
inspektor


